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Generalforsamling i Sangkompagniet 20. marts 2013. 

 

Dagsorden: 

 

1. Valg af ordstyrer og referent. 

Ad 1. Marianne blev valgt som ordstyrer og Jannie som referent. 

 

2. Bestyrelsens beretning. 

Ad 2. Boye trak de vigtigste ting i beretningen frem. Den vellykkede jubilæumsfest, 

hvor han takkede Annelise og Arne for deres indlæg som nu ligger på hjemmesiden. De 

nye medlemmer i koret blev budt velkommen og Boye understregede at den store 

basgruppe er et hit for koret. Han udtrykte glæde over de dejlige sange vi synger og 

takkede Lisa og Torben for deres indsats.  

Beretningen blev godkendt. 

 

3. Regnskab. 

Ad 3. Marianne gennemgik regnskabet som blev godkendt. 

 

4. Fastsættelse af kontingent. 

Ad 4. Det blev besluttet at vi skal betale 200 kr. i kontingent.  

Vi talte om hvad vores kontingent går til. Primært til Lisa og musikere. Der blev spurgt 

om vi kendte en kirke hvor man ikke skulle betale for at låne kirken. Der var ingen bud, 

men Natkirken i Roskilde Domkirke blev foreslået. Også at en af vores øveaftener 

skulle bruges til koncert, så vi ikke skulle kræve entré. Bestyrelsen arbejder videre på 

sagen. 

 

5. Valg af bestyrelse og suppleant. 

Ad 5. Jannie, Marianne og Per var på valg. Jannie og Marianne blev genvalgt. Mads der 

har været suppleant i flere år blev valgt ind i bestyrelsen og Per blev valgt som 

suppleant. 

Boye og Anne var ikke på valg. 
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6. Valg af revisor og revisorsuppleant. 

Ad 6. Karin er revisor og blev genvalgt.  

Birgit er revisorsuppleant og blev genvalgt. 

 

7. Hvordan trives vi i koret? 

Ad 7. Det var rart at være med i koret, men også svært som ny da niveauet er højt. God 

atmosfære. Repertoiret godt, svært og spændende. Flere nye følte sig velkomne og godt 

modtaget af koret. Modige sangvalg og Lisa formår at udfordre os. Niveauet er lige i 

overkanten så vi må stå på tå og hele tiden bliver vi udfordret, også de der har sunget i 

koret i mange år. 

Der var mange roser til Lisa: dygtig, smittende og positiv. Tager vores fejl med et smil. 

Positiv energi, brænder for det, var nogle af ordene. 

Det blev også påpeget hvor skønt det er at Torben kommer så tit. Det løfter koret. 

Der var ønske om at vi fortsætter med at lægge noderne væk. 

Vi skal stramme op om fremmøde og mødetid og komme i gang til tiden. 

Vi skal være bedre til at melde afbud til Lisa. 

Vi talte om kaffe i pauserne som ikke er organiseret. 

Vi talte om maden til vores korlørdage. Nogle mente at der blev gjort for meget ud af 

det og det var for tidskrævende. Der gik for lang tid med at få maden ind og rydde op 

igen og den tid gik fra vores undervisning. Der skulle fortsat være kage og mundgodt. 

Bestyrelsen kontakter Susanne der arbejder på HTX på Maglegårdsvej og hører hvad de 

plejer at gøre til deres arrangementer. 

 

8. Eventuelt. 

Ad 8. ”Drik så længe I lyster”, sagde Annelise og flaskerne blev stillet frem. 

Vi talte om Tivoliarrangementet, hvor vi kan synge sammen med andre kor, men vi var 

igen for sent på den. Vi skal huske at tage det op i god tid til næste år. 

Vi talte om sommerkurser på bl.a. Grundtvig Højskolen med temaet ’Syng dansk’. Man 

får rabat hvis man er flere der tilmelder sig. Vi skal melde ud hvis vi vil deltage i kurser 

eller arrangementer for kor så flere kan få lyst til at melde sig og deltage. 

Marianne takkede for god ro og orden. 

God påske til alle fra Jannie!  


